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Szanowny Panie Ministrze! 

Kompromitujące wpadki oraz często nierozważne działania 

funkcjonariuszy, i to najwyższego szczebla, coraz bardziej pogrążają Policję  

w oczach opinii publicznej. Rząd próbuje zatrzymać funkcjonariuszy kolejnymi 

podwyżkami, ale zarówno niedofinansowanie, jak i nagminne angażowanie  

do zadań politycznych niszczy prestiż tej formacji i niestety zniechęca do pracy 

w polskiej Policji. Mało jest instytucji, które straciłyby na wiarygodności  

tak bardzo w okresie rządów Prawa i Sprawiedliwości. Spadek zaufania do Policji 

był radykalny, szczególnie po Strajku Kobiet w 2020 r. 

Z doniesień medialnych wynika, że instytucję państwową dotykają również 

spore problemy finansowe. Organ mający stać na straży prawa zalega  

z płatnościami zarówno przedsiębiorcom, jak i samym policjantom, którzy muszą 

czekać na wypłatę nagród jubileuszowych czy odpraw, gdy przechodzą  

na emeryturę. 

W związku z powyższym bardzo prosimy o odpowiedzi na następujące 

pytania dotyczące Komendy Wojewódzkiej Policji w Kielcach: 

1. Jaki założono stan etatowy w komendzie wojewódzkiej Policji  

w poszczególnych latach 2019, 2020, 2021, 2022, 2023? 
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2. Jaki był stan zatrudnienia w komendzie wojewódzkiej Policji  

w poszczególnych latach 2019, 2020, 2021, 2022 oraz aktualnie? 

3. Ile było przyjęć do służby w komendzie wojewódzkiej Policji  

w poszczególnych latach 2019, 2020, 2021, 2022 oraz aktualnie? 

4. Ile było zwolnień ze służby w komendzie wojewódzkiej Policji  

w poszczególnych latach 2019, 2020, 2021, 2022 oraz aktualnie? 

Prosimy o wyszczególnienie w podanych danych osób, które przeszły 

na emeryturę. 

5. Jaki jest aktualny stan zadłużenia komendy wojewódzkiej Policji?  

Jaki był w poprzednich latach 2019, 2020, 2021, 2022? 

6. Jaki jest aktualny stan zobowiązań przeterminowanych? 

7. Prosimy o przedstawienie szczegółowej listy zobowiązań 

nieopłaconych. 

8. Czy Ministerstwo Finansów podjęło decyzję budżetową w zakresie 

przyznania w planie finansowym dodatkowych środków na wypłatę 

należności? Jeżeli tak, to kiedy taka decyzja została podjęta oraz jaka 

kwota została bądź zostanie przekazana komendzie wojewódzkiej? 

Z poważaniem 

Maciej Kopiec 

Poseł Ziemi Śląskiej 

 


